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STOP SLOOP MAYCRETE-WONINGEN!

MEI 2007

Schriftelijke vragen, een door de SP
georganiseerde actievergadering met 50
aanwezigen, een bezwaarschrift, een kort
geding en een burgerinitiatief. Rondom de
naoorlogse Maycretewoningen in het
Ginneken is weer van alles aan de hand.

Begin april werd bekend dat het college van B
en W een sloopvergunning zou gaan afgeven
voor de Maycretewoningen in het Ginneken.
Dit, terwijl de bewoners bezig waren met het
organiseren van een burgerinitiatief (een
voorstel wat, mits voorzien van voldoende
handtekeningen, door de raad moet worden
behandeld) over de inrichting van dit gebied.
De SP-fractie stelde hierop schriftelijke vragen
aan het college om te wachten met het afgeven
van een eventuele sloopvergunning totdat dit
initiatief door de raad behandeld zou zijn. Rond
20 april, nog voor de vragen waren
beantwoord, werd duidelijk dat de gemeente
een sloopvergunning af had gegeven.

Wat de SP betreft blijven de Maycretewoningen
behouden voor Breda. Mits opgeknapt kunnen
ze nog lang mee, in Tilburg (waar dit is
gebeurd) is een wachtlijst van tien jaar voor de
Maycretewoningen. Indien behoud niet mogelijk
is, dan moet in ieder geval het huidige
bouwplan van tafel, waarin tot vijf hoog wordt
gebouwd op dit karakteristieke gebied naast
het Pools militair ereveld. Sloop, lang voordat
er sowieso gebouwd zou kunnen worden, zorgt
voor verloedering van dit gebied. Daarom willen
de SP en de bewoners dat de Maycrete-
woningen zo lang mogelijk bewoond blijven.
Ondertussen kan de woningbouwvereniging
met de bewoners nieuwe plannen maken die
wél door de buurt oversteund worden.

De SP besloot, in samenspraak met de
stichtingen ‘Leefbaar Ginneken’ en ‘Behoud
Maycretewoningen’, een actievergadering uit te
schrijven in Vianden op dinsdag 24 april. Hier
kwamen zo’n vijftig belangstellenden op af,
waar in onderling overleg werd besloten om te
proberen met een bezwaarschrift (aan de
gemeente) en een voorlopige voorziening (via
de rechter) de sloop tegen te houden. Verder
zouden er handtekeningen opgehaald worden
voor het burgerinitiatief, en geld om de
procedures te kunnen blijven volhouden.

STOP SLOOP MAYCRETEWONINGEN!

JOHAN KWISTHOUT
afdelingvoorzitter
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NIEUWSOVERZICHT
Growshop Magnoliastraat
Er komt géén growshop in de
Magnoliastraat. Na vele protesten van
buurtbewoners, en vragen van SP-
fractielid Hans Creemers aan de
burgemeester, heeft de exploitant
afgezien van deze locatie. Dit wist de
wijkagent op 19 april aan een aantal
bewoners te melden. Ondertussen
bekijkt het college of het
vergunningsgebied uitgebreid kan
worden om de hele stad te omvatten.

SP: frisse wind door waterschap
De Bredase SP is van mening dat het
huidige bestuur van waterschap
Brabantse Delta zich weinig aantrekt
van de bevolking. Een sprekend
voorbeeld hiervan is het naast zich
neerleggen van zeer rechtvaardige
protesten vanuit de Bredase
bevolking tegen de nieuwbouw van
het waterschapskantoor in het
Markdal. De SP vindt het daarom
hoog tijd om - met het oog op de
verkiezingen voor het algemeen
bestuur van het waterschap in 2008 -
na te denken over een beter bestuur.
Ze roept daarom progressieve
partijen, natuur- en milieuorganisaties
op om samen met de SP na te
denken over geschikte kandidaten,
een helder programma en een sterke
campagne.

SP wil aanpassing openingstijden
Van Sonsbeeck
De SP heeft bij monde van raadslid
Maurice Spapens raadsvragen
gesteld over de beperkte
openingstijden van het Van
Sonsbeeck-zwembad in Breda. De
mogelijkheden voor Bredanaars om
recreatief in Breda te zwemmen zijn
zeker tijdens schoolvakanties
duidelijk minder dan in vergelijkbare
Brabantse steden. Als je kinderen
hebt wil je graag met ze gaan
zwemmen op momenten dat zij vrij
zijn. Dus na schooltijd, in
schoolvakanties en op feestdagen.
Juist dan is het van Sonsbeeck dicht
of heeft aangepaste openingstijden.
De SP wil dat het College probeert
met de exploitant te komen tot

Hallo, beste partijvrienden.
De acties tegen de sloop van de
Maycretewoningen in het Ginneken
gaan gewoon door. Ongeveer 50
mensen hebben zich daarover
uitgesproken. Ten slotte is het
burgerinitiatief een democratisch
recht, alleen de gemeente kan het
ofwel gebruiken of naast zich
neerleggen. Laten we hopen op het
eerste en de SP zal het college
proberen op die lijn te krijgen.
Natuurlijk zullen we als SP de
actievoerders in het Ginneken
volledig steunen waar nodig is.
Een delegatie van de leden is naar
de regioconferentie geweest. Daar is
gesproken over de uitslag van de
verkiezingen van provinciale staten
en de gevolgen daarvan. Het blijkt
dat de SP volledig openstond voor de
programma’s van de andere partijen,
maar men was niet bereid om met de
SP het beleid uit te zetten en te
regeren in de Staten. Heel zwakke
argumentatie gebruikten zij om er
onderuit te komen en hebben hun
macht gebruikt om ons te blokken.
Het bestuur is ervan overtuigd dat we
er sterker van geworden zijn en er
over 4 jaar zeker bij zullen zijn.
De actie bij de BBA was mede
namens ons bestuurslid Peter
Lichtvoet door middel van pamfletten
en taart een groot succes. Hij stond
er maar weer om 5 uur in de vroege
ochtend. Op 1 mei, de dag van de
arbeid is, er een bezoek gebracht
aan onze “krasse oudere leden”,
uiteraard met rode roos en taart.
De verhalen waren niet van de lucht
over vroegere tijden en de strijd die
zij hebben moeten voeren om de
partij te maken zoals ze nu is.
Namens het bestuur dank daarvoor.
Beste partijvrienden dit was het weer
voor deze maand. De spreuk voor
deze maand: Wees kritisch naar u
zelf toe en daarna pas naar een
ander. U namens het bestuur een
goede maand mei toegewenst met
een beetje regen en veel zon.

VOLGENS BEN

BEN VAN DEN BOSCH

ruimere openingstijden, met name
tijdens feestdagen en vakanties.

Aflopende contracten ID-banen
In de Commissie Mens en
Maatschappij van 18 maart 2007
heeft Joyce van der Sanden vragen
gesteld over de aflopende contracten
van mensen met een ID-baan.
Daarbij werd het voorbeeld gegeven
van een mevrouw die al negen jaar
als ID-er op een school werkt als
conciërge. Haar baan vervalt per 1
augustus a.s., maar zij kan drie
maanden later weer terug komen in
dezelfde functie, via K-pabel, maar
dan wel voor het minimumloon: 20%
minder dan zij nu verdient. De SP
vindt het schokkend dat een
gemeentelijke instelling als K-pabel
meewerkt aan dit soort regelingen.
Ook wethouder Marja Heerkens trekt
zich het lot van deze groep mensen
aan, en heeft bij minister Donner
gepleit voor een regeling voor deze
groep. De SP blijft van mening dat
mensen recht hebben op een
normaal salaris als zij werken. En als
je al negen jaar tot volle tevredenheid
als conciërge op een school werkt,
zouden daar volgens de SP ook een
gewoon contract, salaris,
arbeidsvoorwaarden en
pensioenopbouw bij horen.

Spreekuur Sociale Dienst bij
Voedselbank
In juni 2006 heeft de SP Breda aan
het College gevraagd of een
ambtenaar van de Sociale Dienst
spreekuur zou kunnen houden op
locatie bij de Voedselbank in Breda.
Destijds kregen wij het antwoord dat
er overleg was tussen de ambtenaren
en de Voedselbank en dat de
gemeente waar nodig bereid was
samen te werken en de Voedselbank
te ondersteunen. In BN-De Stem van
7 april hebben we kunnen lezen dat
er vanaf het voorjaar 2007 een
ambtenaar spreekuur gaat houden bij
de Voedselbank. De SP Breda is
verheugd te lezen dat onze suggestie
van vorig jaar door de gemeente is
overgenomen.



LINKEROEVER VAN DE MARK

Deze keer Bart van Roosmalen en
Nandl Posthumus, beiden
werkzaam als leraar en lid van het
politiek onafhankelijke Bredase
‘Koor Tegen de Wind Mee’, welke
op 1 Mei 2007 haar dertigjarig
jubileum vierde met o.a. een
optreden op de Grote Markt. Daar
kwamen de lokale SP, GroenLinks
en PvdA samen luisteren naar het
Koor als start van de 1 Mei-viering.

Het Koor bestaat uit dertig leden.
Bart doet al vijfentwintig jaar mee en
Nandl twaalf jaar.
De naam geeft aan dat ze ofwel
zaken steunen dan wel niet. De ene
keer krijgt bijvoorbeeld windenergie
de ‘Wind Mee’ en kernenergie krijgt
de ‘Wind Tegen’.
Men zingt in vele talen. Naast
Nederlands en Engels studeert men
al dan niet fonetisch onder andere
Russisch, Jiddisch, Afrikaans,
Spaans, Italiaans en Duits in.

Het Koor is opgericht op 1 Mei 1977,
waar ze voor het eerst optrad in Zaal
Prins Bernard in de Belcrum bij een
bijeenkomst van de Communistische
Kring Breda. (Dit was een groep die
politiek tussen de CPN en de Rode
Jeugd inzat.) Nu bestaan ze dertig
jaar en ze hebben daarom bij
Drukkerij Salsedo een jubileumboek
laten drukken. In de jaren’80 werd er
veel gezongen tegen Apartheid,
kruisraketten, woningnood en de
Bredase Taptoe. Thema’s in de jaren
’90 waren o.a. BSE, TGV en
vrouwenrechten.In het nieuwe
millennium zijn de thema’s de oorlog
in Irak, armoedebeleid en het
zorgstelsel. Het Koor zingt ieder jaar
bij vaste gelegenheden. Zoals op 9
Oktober bij de
Kristallnachtherdenking, op 10
November met Amnesty op de Dag
van de Internationale
Mensenrechten, op de 1 Mei viering
en op de Kulturele Amateur
Manifestatie in het Chassé.

In 1997 hebben ze de landelijke
strijdkorenmeeting naar het
Valkenberg gehaald. In Eindhoven
heb je bijvoorbeeld het Koor ’t lopend
vuurtje’. Men speelt ook op de
actualiteit in. Zoals in 2004 toen ze
met de massale actie van de
vakbonden tegen de kabinetsplannen
ook op het Museumplein stonden of
toen de bomen gekapt zouden
worden in de Olympiastraat in Breda..

Toen de nieuwe PvdA burgemeester
Van de Velden in Breda het in zijn
hoofd haalde om de vredelievende
bewoners van de Heilig Hart Kerk
wakker te bellen met vijftig man op de
stoep en de kerk volledig leeg te
halen had hij wellicht Amsterdamse
taferelen voor ogen. Maar zo zijn de
krakers van de kerk op de
Baronielaan zeker niet. Het Koor had
een speciaal Heilig Hart lied gemaakt
wat ze ten gehore bracht op de
publieke tribune tijdens de
spoedzitting van de gemeenteraad
over de ontruiming en vernieling van
de Kerk.

Ze gaan een keer per jaar met zijn
allen kamperen, zo’n vijftig mensen.
Ondanks dat iedereen het druk heeft
en de welvaart is toegenomen bij het
gemiddelde lid, staan ze nog steeds
achter de idealen en dragen dat dan
ook vol verve uit. Het is een genot om
ze te horen zingen en je krijgt door de
teksten en de muziek weer
hernieuwde passie om je voor de
goede zaak in te zetten.

17 Juni aanstaande is het Koor ook te
horen op de Bredase Korendag op
het Ginnekenmarktje.

Het boek ‘Tegen de wind mee, de tijd
wacht’ inclusief de compilatie-cd  is te
verkrijgen bij Boekhandel Van
Kemenade & Hollaers of bij Nandl
Posthumus: n.posthumus@rocwb.nl
7,50 Euro. De opbrengst gaat naar
het project ‘Lerend spelen’ in Ghana.

HANS CREEMERS

Dit is de tiende aflevering van een reeks waarin we proberen het linkse verleden van Breda aan u te tonen,
dit door het interviewen van markante personen in het Bredase.



zo 03-06 deadline artikelen slagkracht
ma 04-06 algemene ledenvergadering

gemeenschapshuis Geeren-Zuid
Corn. Joosstraat 82 - 20.00 uur

ma 02-07 algemene ledenvergadering
gemeenschapshuis Geeren-Zuid
Corn. Joosstraat 82 - 20.00 uur

Let op de gewijzigde locatie voor deze
ledenvergaderingen!
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ALS WE ZÓ GAAN BEGINNEN...

Een toerist neemt een taxi om naar z'n hotel in Brussel
te gaan. Ze rijden voorbij het Atomium en de passagier
achter in de taxi wil de chauffeur wat vragen, dus tikt hij
de man even op z'n schouder. De chauffeur geeft een
geweldige schreeuw en verliest de macht over het
stuur. Het voertuig mist op een haartje na een tram,
ramt bijna een huis, alvorens op het trottoir tot stilstand
te komen."Meneer, wilt u dat nooit meer doen. Ik ben
me dood geschrokken!", zegt de chauffeur. De
passagier zegt dat hij niet wist dat de chauffeur zo zou
schrikken van een klein tikje op z'n schouder. Waarop
de bestuurder zegt: "Het is uw schuld niet hoor meneer.
Maar vandaag is mijn eerste dag als taxichauffeur.
Hiervoor heb ik 25 jaar lijkwagens gereden!"

Deze maand geen column van ROOD, maar een fotoverslag
van de viering van de Dag van de Arbeid in Breda. De foto’s
zijn gemaakt door Ben van den Bosch.

DAG VAN DE ARBEID


